
ЧЕРКАСЬКА МІСЬКА РАДА 
Дев’яте скликання
ПРОТОКОЛ № 60

засідання постійної комісії з питань бюджету та економічного розвитку

Від 15 грудня 2022 р.

Початок роботи 11.00 год. 
Кінець роботи 14.10 год. 
Кімн. 206 міськвиконкому

Всього членів постійної комісії: 15

з них:----  -..... - —....................... - ------ ...
- присутні на засіданні: Гладкий Г.А., Маслянко О.А., Діскант Р.В., Друмашко В.Г.,

Євпак В.М., Кудактін С.В., Бандура 1.В., Пустовар В.В., 
Шабатура С.В., Казарян Н.П., Мельник О.О.,

- прийшли із запізненням:
- відсутні: Замирайло О.А., Карась П.М., Мелікова О.П., Мушієк А.М.
- залишили зал засідань:
Запрошені та присутні:

Бондаренко А.В. -  міський голова
Харенко Т.І. - директор департаменту фінансової політики
Короткошей Л.І. -  заступник директора департаменту економіки та розвитку
Дубовий О.М. - заступник начальника управління інформаційної політики
Белов Б.О. - директор департаменту освіти та гуманітарної політики
Кульчиковський В.Е. -  директор департаменту охорони здоров’я та медичних послуг
Панченко В.В. -  в.о. директора департаменту архітектури та містобудування
Крамар І.М. -  заступник директора департаменту економіки та розвитку
Отрешко С.В. -  в.о. директора департаменту житлово-комунального комплексу
Лушніков В.Л. - представник ГУ ДПС У Черкаській області
Молодик С.В. -  управління інспектування
Добролежа С.П. -  представник ГУ ДПС у Черкаській області
Івашкова Н.Є. - депутат міської ради
Майборода Л.В. -  депутат міської ради
Пидорич К.М. -  в.о. директора департаменту управління справами та юридичного забезпе
чення
Тренкін Ю.В. -  секретар міської ради
Данченко Є.М. -  директор департаменту соціального політики
Сухарьков І.В. -  депутат міської ради
Рубан С.Л. -  депутат міської ради
Дудка С.В. -  депутат міської ради
Шевченко Г.Ю. -  депутат міської ради
Волошин А.І. -  депутат міської ради
Представники громадскості

1. СЛУХАЛИ: Про бюджет Черкаської міської територіальної громади на
2023 рік (23576000000)
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Голова комісії Гладкий Г.А. звернувся до представників громадськості, 
чи бажає хто виступити.

Пропозицій не надходило.

Доходна частина

Доповідає: Харенко Т.І. -  директор департаменту фінансової політики

Із запитанням до доповідача звернулися депутати: Друмашко В.Г., 
Діскант Р.В., Євпак В.М., Казарян Н.П..

Депутат Діскант Р.В. запропонував збільшити прогноз доходів. Вказав, 
що зазначений у проекті рішення прогноз доходів є заниженим.

Депутат Євпак В.М. погодився з цією пропозицією.

Виступили:

Лушніков В.Л. -  представник ГУ ДПС У Черкаській області
Погодився з пропозицією депутата Дісканта Р.В. щодо збільшення про

гнозу доходної частини.

Голова комісії Гладкий Г.А. озвучив пропозицію депутатів: збільшити 
доходи від ПДФО та встановити темп зростання надходжень до 2022 року - 
120% (встановити 3108,8 млн.грн.) за що голосували: «за» - 8.

Підтримано.

Депутат Діскант Р.В. зазначив, що всі комунальні підприємства повинні 
бути незбитковими.

Депутат Євпак В.М, зазначив, що деякі комунальні підприємства пра
цюють відповідно до затверджених НКРЕ тарифів.

Депутат Друмашко В.Г. зазначив, що деякі підприємства інвестують до
ходи у свій розвиток.

У обговоренні питання взяли участь депутати Євпак В.М., Мельник 
О.О., Діскант Р.В., Друмашко В.Г.

Депутат Діскант Р.В. звернувся надати інформацію щодо неприбуткових 
комунальних підприємств.

Доповідач Харенко Т.І. запропонувала запросити на наступне засідання 
постійної комісії керівників усіх комунальних підприємств.
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Пропозицію підтримано.

Виступив Сухарьков І.В. -  директор КП «Черкасиводоканал».

Депутат Казарян Н.П. запропонував залишити податок на прибуток ко
мунальним підприємствам на рівні 2022 року.

Депутат Діскант Р.В. запропонував збільшити доходи від акцизного по
датку на алкоголь та пальне.

Депутат Мельник О.О. запропонував збільшити доходи від акцизного 
податку на тютюн.

Виступили: Казарян Н.П., Кудактін С.В., Мельнк О.О., Гладкий Г.А., Євпак 
В.М., Бандура І.В., Діскант Р.В.

Депутати Гладкий Г.А., Бандура І.В., Кудактін С.В. запропонували вста
новити прогнозований дохід від акцизного податку з пального у сумі 
80 млн.грн. за що голосували: «за» - 10, «утримались» - 1.

Підтримано.

За пропозицію встановити прогнозований дохід від акцизного податку з 
тютюну у сумі 260 млн.грн. голосували «за» - 6, «утримались» - 3.

Не підтримано.

Повторно за пропозицію встановити прогнозований дохід від акцизного 
податку з тютюну у сумі 260 млн.грн. голосували «за» - 6, «утримались» - 2.

Не підтримано.

За пропозицію депутат Кудактіна С.В. встановити прогнозований дохід 
від акцизного податку з тютюну у сумі 250 млн.грн. голосували: «за» -5, 
«утримались» - 2.

Не підтримано.

Повторно за пропозицію встановити прогнозований дохід від акцизного 
податку з тютюну у сумі 260 млн.грн. голосували: «за» - 8.

Підтримано.

Із запитанням до доповідача звернувся представник громадськості щодо 
акцизних податків та контролю за сплатою податків.
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За пропозицію встановити прогнозований дохід від акцизного податку з 
алкоголю у сумі 100 млн.грн. голосували: «за» - 10.

Підтримано.

За пропозицію встановити дохід від податку на нерухоме майно у сумі 
85 млн.грн. голосували: «за» - 10.

Підтримано.

За пропозицію депутата Дісканта Р.В. збільшити доходи від єдиного по
датку на 5% голосували: «за» - 6.

Не підтримано.

За пропозицію депутата Євпака В.М. встановити приріст доходів від 
плати за надання адміністративних послуг у розмірі 115,5% голосували: «за» - 
5.

Не підтримано.

Депутат Бандура І.В. запропонувала департаменту економіки та розвит
ку надати у постійну комісію інформацію, які об'єкти комунальної власності 
були продані у 2022 році, які готуються на продаж та які припиняють догово
ри з ініціативи орендаря, та перелік об'єктів комунальної власності, які про
понуються до продажу в 2023 році.

Пропозицію підтримано.

За пропозицію встановити темп зростання від плати за оренду цілісних 
майнових комплексів та іншого майна у розмірі 100% до 2022 року (встанови
ти 8643,2 тис.грн.) голосували: «за» - 9.

Підтримано.

Депутат Діскант Р.В. запропонував рекомендувати міськвиконкому до
повнити рішення виконавчого комітету щодо плати з зовнішньої реклами но
рмою: «Добровільна сплата податків до бюджету з комерційної реклами».

Пропозицію підтримано.

За пропозицію встановити прогноз доходів від інших надходжень (зов
нішня реклама, пайова участь, повернення) у сумі 7700,0 тис.грн. голосували: 
«за» - 9.

Підтримано.
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За пропозицію встановити темп зростання доходів від всіх інших надхо
джень у розмірі 100% до 2022 року (збільшити на 543 тис.грн.) голосували: 
«за» - 9.

Підтримано.

ВИРІШИЛИ: 1. Пропозиції до доходно!' частини (додаються).
2. Продовжити розгляд бюджету 16.12.2022 об 11.00 в к.206
мвк.

Георгій ГЛАДКИЙ 

Інна БАНДУРА


